
Besvarelse af spørgsmål nr. 476 (Alm. del), som Folketingets 
Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse den 24. april 2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise-
lott Blixt.

Spørgsmål 476:
"Ministeren bedes oplyse, om han vil arbejde for, at glukosesensorer tilbydes 
patienter, som vil have gavn af disse, og hvad hans holdning er til, at kommuner og 
regioner ikke indbyrdes kan afgøre, hvem der skal stå for udgiften til 
glukosesensorer."

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål nr. 375 (alm. del) og supplerende 
oplyse, at udgifterne til glukosesensorer, der tilbydes på sygehuset som led i syge-
husbehandling, påhviler regionen, hvilket følger af sundhedsloven.
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